
Vraag voor de rondvraag raadsvergadering donderdag 30 november 
 
 
De Werkgroep Raalte Kabelvrij heeft geruime tijd geleden een verzoek gedaan om mee te werken 
aan een quickscan om te kijken naar mogelijkheden om de  hoogspanningskabel die over Raalte-
dorp lopen onder de grond te leggen. Voor afgelopen zomer heeft u aangegeven dat het college 
besloten heeft in te stemmen met de opdracht om deze quickscnan te laten uitvoeren. Ook de 
financiële middelen hiervoor waren beschikbaar.  
 
Omdat wij signalen kregen dat de voortgang sindsdien stagneert, hebben we de volgende vragen: 
 

1. Klopt het dat de voortgang stagneert?  

 

2. Zo ja, wat is de reden van de stagnatie en kunt u aangeven wat er inmiddels wel gebeurd is.  

 

3. Zo nee, kunt u aangeven welke concrete voortgang sinds juli geboekt is en wat de actuele 

van zaken is. 

a. Is de quickscan inmiddels uitgevoerd en zo ja: wat is de uitkomst? 

b. Zo nee, is de opdracht voor de quickscan inmiddels wel gegeven?  

c. Hoe ziet de verdere planning er uit? 

 
Ben Nijboer 
Fractie BurgerBelangen 


